
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 10. listopadu 2021 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

Zúčastnili se: p. Matička, p. Cerovská, p. Franče, p. Smolka, Ing. Hloušková  

 

Omluven:  Ing. Hora, p. Randa 

Hosté:    Ing. Kubicová, p. Pizinger, Bc. Mühlheimová  

 

Program:  

 

1. Kontrola usnesení 
2. Návrh rozpočtu Města Chodova na rok 2022 včetně schváleného a očekávaného 

plnění rozpočtu roku 2021 a střednědobého výhledu na roky 2023 a 2024 

3. Návrh plánu práce finančního výboru za I. pololetí roku 2022 
4. Organizační záležitosti, diskuse, závěr 

 

Předseda finančního výboru p. Karel Matička přivítal přítomné a zahájil jednání.  

Ad 1) Kontrola usnesení: usnesení č. 8/2021, 9/2021, 10/2021 a 11/2021 byla splněna 

projednáním ZM dne 23.9.2021.      

 

Ad 2)Návrh rozpočtu Města Chodova na rok 2022 předložila a podrobně okomentovala 

Ing. Kubicová. Výklad doplnil p. Pizinger zejména o údaje kapitálového rozpočtu.  

P. Smolka ocenil zodpovědnost při sestavování rozpočtu, dotázal se na spotřebu 

elektřiny, že jsou stejné hodnoty jako v letošním roce a na platové tarify.  

Ing. Kubicová odpověděla, cena elektřiny je pro rok 2022 zafixovaná a s nárůstem 

platů nepočítá, zatím není jasné, že vláda a nová PS platy navýší. Dále město 

dostává dotace – např. pro pečovatelskou službu, která ev. nárůst pokryje.  

Ing. Kubicová dále hovořila o nepředvídatelnosti daňových příjmů a nutnosti 

v budoucnu snižovat výdaje, např. nařízením odvodů z odpisů příspěvkovým 

organizacím. P. Franče měl dotaz na výpočet částky na údržbu komunikací s ohledem 

na výši minimální mzdy a pohonné hmoty. Odpověděla také Ing. Kubicová. 

P Matička předložil návrh usnesení č. 12/2021, které bylo schváleno 5ti hlasy. 

 

Ad 3) Návrh plánu práce finančního výboru na I. pololetí roku 2022 přečetl p. 

Matička, následně předložil návrh usnesení č. 13/2021, které bylo schváleno 5ti 

hlasy. 

 

Ad 4) Organizační – Ing. Kubicová poděkovala p. Kertészové za dlouholeté 

tajemnictví FV a představila členům finančního výboru Bc. Margit Mühlheimovou, 

která nahradí p. Kertészovou ve funkci tajemnice FV. 

P. Pizinger informoval o Smlouvě o zápůjčce společnosti Teplo Chodov s.r.o. na 

rozjezd ekonomické činnosti. 

 

 

P. Matička poděkoval za účast a ukončil jednání finančního výboru.  

 

Zapsala: K. Kertészová    

 

 

 

 

 

Karel  M a t i č k a      

předseda finančního výboru 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta 


